



Didier Charles Elie Nelson

didiercen18@gmail.com

**PORTFOLIO DIDIER
CHARLES ELIE NELSON |
LINKEDIN | CV EN/FR**

+33 7 45 38 96 97

LANGUES

Français – langue maternelle
Anglais – courant

CENTRES D'INTÉRÊTS

Composition musicale
Engagement humanitaire – IA –
pédagogie.

RECRUTEMENT SENIOR : PERFORMANCE & AIDES À L'EMBAUCHE :

**Mon profil de plus de senior permet
à votre entreprise de bénéficier
d'avantages financiers immédiats :**

- Aide de 2 000 € : prime forfaitaire (AFE) versée par France Travail pour mon recrutement.
- Zéro charge patronale : exonération quasi totale des cotisations sur mon salaire (réduction générale).
- Formation gratuite : Le coût de mon cursus à la Rocket School est intégralement pris en charge par votre OPCO.

GROWTH HACKER & EXPERT IA GÉNÉRATIVE

Intègre la Rocket School le 13/03/2026 (Bootcamp Intensif). Disponible pour une alternance à partir du 06/06/2026.

Rythme : 3 semaines en entreprise / 1 semaine en formation (Contrat de Professionnalisation).

Créatif senior expert en IA Générative. En formation à la Rocket School, j'aide les entreprises à accélérer leur croissance en créant des campagnes ultra-personnalisées et automatisées. Mon but : plus de visibilité et plus de résultats grâce à la technique.

EXPÉRIENCES PROFESSIONNELLES

- **Directeur créatif | AIVISIONARY STUDIO (2020 – présent)**
- Direction de projets innovants basés sur l'IA, notamment la conception de concepts haut de gamme (par exemple, le concept de luxe Citroën Ami).
- Développement de workflows IA propriétaires permettant de réduire les cycles de production de 60 % tout en conservant une qualité visuelle optimale.
- Gestion de la livraison complète de contenus cinématographiques pour des clients internationaux.
- **Directeur artistique et concepteur sonore | Labels musicaux (2015 – 2020)**
- Création d'identités de marque et d'univers visuels emblématiques pour l'industrie du divertissement.
- Supervision de la cohérence à 360° pour le lancement d'artistes majeurs, en intégrant les médias imprimés, numériques et audio.
- **Consultant numérique et rédacteur | Oramcom Publishing (2005–2015)**
- Rédaction de guides techniques spécialisés sur Adobe Creative Suite, avec une réputation de simplification des outils professionnels complexes.
- Conseil stratégique en édition numérique et intégration de logiciels créatifs.

FORMATION

- 2026 : Growth Hacker (Bootcamp + Alternance) – Rocket School.
- Précédent : Diplôme de Concepteur Graphique – École Corvisart (Paris 13).
- Expertise logicielle : Ableton Live, Suite Adobe, outils IA générative, Notion.



Didier Charles Elie Nelson

didiercen18@gmail.com

Portfolio Didier Charles Elie Nelson | LinkedIn | CV EN/FR

☎ +33 7 45 38 96 97

LANGUAGES

French (native speaker)

English (fluent)

Senior Recruitment : Performance & Hiring Incentives:

My senior profile allows your company to benefit from immediate financial advantages :

€2,000 grant: a lump-sum bonus (AFE) paid by France Travail for my recruitment.
Zero employer contributions: near-total exemption from social security contributions on my salary (general reduction).

Free training: The cost of my course at Rocket School is fully covered by your OPCO (Skills Operator).

GROWTH HACKER & GENERATIVE AI EXPERT

Joins Rocket School on March 13, 2026 (Intensive Bootcamp). Available for a work-study program starting June 6, 2026.

Schedule: 3 weeks in the company / 1 week in training (Professional Training Contract).

Senior creative expert in Generative AI. Currently training at Rocket School, I help companies accelerate their growth by creating ultra-personalized and automated campaigns. My goal: more visibility and more results through tech.

PROFESSIONAL EXPERIENCES

- **Creative Director | AIVISIONARY STUDIO (2020 – Present)**
- Leading innovative AI-based projects, including the design of high-end concepts (e.g., Citroën Ami luxury concept).
- Developed proprietary AI workflows to reduce production cycles by 60% while maintaining optimal visual quality.
- Managed the complete delivery of cinematic content for international clients.
- **Artistic Director and Sound Designer | Music Labels (2015 – 2020)**
- Created brand identities and iconic visual universes for the entertainment industry.
- Oversaw 360° consistency for major artist launches, integrating print, digital, and audio media.
- **Digital Consultant and Editor-in-Chief | Oracom Publishing (2005–2015)**
- Authoring expert technical guides on the Adobe Creative Suite, with a reputation for simplifying complex professional tools.
- Strategic consulting in digital publishing and creative software integration.
- **Lecturer and Technical Speaker | Alliance Française India / Various (2015–2023)**
- Presentations on creative changes brought about by AI and the future of digital content.

TRAINING

2026: Growth Hacker (Bootcamp + Apprenticeship) – Rocket School.

Previous: Graphic Design Diploma – Corvisart School (Paris 13).

Software Expertise: Ableton Live, Adobe Suite, generative AI tools, Notion.